



Millennia 2015

慶祝跨世紀行動(1908-2008),國際婦

女節邁向 2015

增強婦女在促進人類福祉中的影響力是

Millenia 2015 的首要宗旨，以資訊社會為背景，並以遠見為路徑。其目標在於發展全球婦女對未來的正面前景。

Millenia 2015 的進程將通過三項階段。第一階段,2008 年在列日成立組織，重點集中於訊息的傳遞，交換、收集和數據的分析，進而評估當前情勢以及綜合風險。第二階段（致力於訊息知識的處理）已計劃將在 2011 年設置於巴黎聯合國教育科學與文化組織（UNESCO），第三階段（情報平臺的建構），將在 2011 年設置於紐約聯合國中心。

從聯合國及各大洲演說家的動員；在其科學委員會的帶領之下，千禧專案 Millennium 2015 其工作組織從地方性擴大至全球性，並且啟動網路管理的結合，展望達成增強婦女權益的共識。

Millennia 2015

Celebrating a century of action (1908-2008), the International Women's Day and heading towards 2015

The main message of Millennium 2015 is to enhance the driving force of women for the benefit of humanity, with foresight as the method and the information society as the context. The objective is to develop a positive vision of the future for all women in the world: Horizon 2015.

The Millennium 2015 process will evolve through three events. The first, organized in 2008 in Liège, focusses on the Transfer of Information: exchange, collection, and analysis of data to assess the current situation and to synthesise the challenges.

The second session (working on the Knowledge Processes) is planned in Paris in 2011 (at UNESCO), and the third session (construction of Intelligence Platforms) in New York in 2015 (at the United Nations).

Led by its Scientific Committee and mobilised by speakers coming from all continents as well as from the United Nations, Millennium 2015 will structure its work from local to global level, activating networks addressing Internet Governance, Foresight and those related to enhancing women's rights.